
VERSLAG BUITENGEWONE LEDENVERGADERING LENS  

op 26 october 1934 in Café Emma 

 

BESTUURSCRISIS 

 

AANWEZIG  

zijn de Geestelijke adviseur de WelEerw. Heer E. Van Stolwijk en 37 leden, waarvan 5 

bestuursleden.  

BERICHT VAN VERHINDERING  

werd ontvangen van de Heeren Venrooy, Megens en Chr. Miltenburg.  

 

Alvorens over te gaan tot het geven van een kort resume dezer buitengewone ledenvergadering, 

dient ten aanzien van de opkomst de opmerking worden gemaakt, dat een dertiental leden 

zonder voorafgaand bericht verstek lieten gaan. In aanmerking genomen dat deze leden allen 

een beleefde convocatie ontvingen en deze vergadering bovendien in de pers was 

aangekondigd, hebben wij de absentie der Heeren niet anders kunnen opvatten als een duidelijke 

manifestalie van hun gevoelens ten opzichte onzer vereeniging; n.l. dat het belang van Lenig en 

Snel voor hen geen belang is en dat zij op het lidmaatschap geen prijs stellen. Indien dit laatste 

niet zoo mocht zijn, hebben wij hier te doen met gevallen van geestelijke aberretie.  

Deze vergadering werd geconvoceerd naar aanleiding van een bestuurscrisis, ontstaan ten 

gevolge van het feit, dat zoowel de voorzitter als de secretaris hun respectieve functies ter 

beschikking hadden gesteld, hiertoe geleid door het zelfde argument in het kort samen te vatten 

door de omschrijving: Het ontbreken van de onmisbare medewerking van de zijde der leden.  

Nadat de inleidende gewone agendapunten zijn afgewerkt, doet vice-voorzitter Juffermans 

mededeling van de huidige situatie der vereeniging en stelt als doel de vergadering te trachten de 

beide functionarissen te overtuigen van de noodzakelijkheid in het belang der vereeniging hun 

functies weder te aanvaarden.Ter bereiking hiervan doet hij voorlezing van een motie, waarin 

leden en bestuurleden de verzekering geven van hun volle medewerking voor de toekomst  

onder verzoek aan de Heeren weder in het bestuur zitting te nemen.  

De vice-voorzitter verleent hierna het woord aan den Heer van Boheemen  - aftredend voorzitter - 

die in zinnen van goede constructie uiteenzet, welke redenen aanleiding gegeven hebben tot zijn 

besluit. Hij vestigt er de aandacht op, dat het in Lenig en Snel de afgeloopen maanden aan 

gemeenschapsgevoel ontbroken heeft. Hij betreurt het, dat er voor de exploitatie van de 

consumptie-tent en de fietsenstalling, welke toch bronnen van inkomsten voor de vereeniging 

kunnen beteekenen, geen krachten te vinden zijn. Wij stippen voorts nog sprekers woorden met 

betrekking tot de inning van de entree gelden, het kalken van het terrein, contributiebetaling. Wij 

doen hiermede een greep uit sprekers bezwaren. Wil deze motie succes opleveren dan dienen er 

volgens de Heer van Boheemen eerst feiten gesteld te worden.  

De voorzitter der E-co, de Heer A. Runderkamp adviseert hierna de motie in stemming te 

brengen. De motie wordt UNANIEM aangenomen.  

De Heer van Boheemen dankt de leden voor de toezegging - gedaan in deze motie - in de 

toekomst eensgezind hun steun te verleenen. Het zou echter niet pleiten voor de sterkte van zijn 

standpunt, indien Spreker na eerst zijn ontslag te hebben ingediend na een luttele bespreking 

weder in het bestuur zitting nam. 

Na de verblijdende tonen, welke zijn oor getroffen hebben, wil de Heer van Boheemen de zaak 

nog eens aanzien en spreker besluit met de mededeeling, dat de TOEKOMST zal uitwijzen of hij 

al of niet bij zijn standpunt zal bijven. Luid applaus volgt.  

De voorzitter neemt dan zijn plaats achter de bestuurstafel in en brengt onder de aandacht der 

leden voor Welke zaken, het Bestuur allereerst de medewerking der leden  behoeft.  

1. Exploitatie tent, fietsenstalling, en innen van entree gelden.  

De voIgende leden geven zich op: A. Lemmers, J. Luiten, B.Boortman, J. v.Harmelen, W. 

Beerens, A.Sleeking, P. Miltenburg, J. Jansen en J. Hendriks.  

De voorzitter doet dan tevens een beroep op de dames der leden om Zondags op een of andere 

wijze in de consumptie-tent van dienst te zijn.  

2. Het innen der contributies.  

De volgende Heeren zeggen hun vaste medewerking toe: P.van Boheemen, C.Bakker en P. 



Juffermans. 

3. Kalken van veld en dergelijke bijkomstige werkzaamheden.  

Hiertoe stellen zich beschikbaar: Gebr. Sleeking, P. de Boer, J. Hendriks, D. Janssen, J.v. 

Harmelen en en Fr. Roesink. 

Vervlgens vraagt de voorzitter de aandacht der leden voor de 2-maandelijkse bijeenkomst, het 

a.s. Sint Nicolaasfeest en het Lens koortje.  

De secretaris wordt hierna het woord verleend en trekt zijn ontslag in  onder uitspreking van de 

wensch, dat de toezegging der leden niet beperkt zal blijven tot ijdele woorden, maar integendeel 

zich in daden zal uiten.  

Voorlezing geschiedt dan van een schrijven van de penningmeester, Dhr. Vollebregt, waaruit 

blijkt dat de contributie-betaling te wenschen overlaat. Ter toelichting diene, dat Dhr. Vollebregt in 

verband met werkzaamheden niet tijdig, ter vergadering kon verschijnen.  

De voorzitter der E-co, de Heer A. Runderkamp, krijgt het woord en brengt uitvoerig de bezwaren 

en klachten van de technische commisie naar voren. Voor oplegging van boete zal in de 

toekomst niet worden teruggeschrokken.  

Dhr. Runderkamp vestigt er de aandacht op, dat voortaan uitsluitend met een met reden 

omkleede kennisgeving van verhindering genoegen zal worden genomen.  

Inmiddels is de RONDVRAAG onder de hamer gekomen.  

Wij memoren hieruit het voorstel tot het heffen van opcenten ter voorziening in een reisfonds en 

een voorstel van contributie-inning door middel van de aanvoerders. 

Nadat nog de G.A. de leden nog eens extra aangespoord heeft tot bijwoning van de twee 

maandelijkschen bijeenkomsten en de schaalcollecte in de mildadigheid der leden heeft 

aanbevolen, sluit de voorzitter de vergadering op de gebruikelijke wijze. 

 

Melis Stoke. 


